



LI, TAO

Hongkong, Beijing

+852 2820 5668
tao.li@hankunlaw.com

PRACTICE AREAS

- Capital markets
- Corporate compliance
- Mergers and acquisitions

PROFESSIONAL EXPERIENCE

Ms. Li represents issuers and underwriters in both public and private equity securities offerings in Hong Kong and advises PRC and multinational clients on their mergers and acquisitions, reorganizations, and takeovers. She also regularly advises Hong Kong public companies on regulatory compliance and corporate governance matters.

Prior to joining Han Kun, she worked in the Beijing office of Freshfields Bruckhaus Deringer LLP from 2006 to 2011 and in the Hong Kong office of Simpson Thacher & Bartlett from 2011 to August 2018. Ms. Li has advised many clients on Hong Kong IPOs, as well as multinational companies and major private equity firms on mergers and acquisitions, covering a wide spectrum of industries, including consumer goods, technology, TMT, medical, energy, manufacturing, finance and real estate.

EDUCATION

Ms. Li graduated from China University of Political Science and Law with a Bachelor of Laws (LL.B.) degree. She obtained a Master of Laws (LL.M.) degree from each of the London School of Economics and the University of Chicago Law School, respectively. Ms. Li also obtained a Master of Business Administration degree from each of Cornell University and the PBC School of Finance, Tsinghua University.

QUALIFICATIONS

Solicitor of the High Court of Hong Kong Special Administrative Region
Member of the New York State Bar
PRC Bar Qualification

HONORS AND AWARDS

IFLR1000 Notable Practitioner in Capital Markets (2023-2024)
The Legal 500 Asia Pacific Highly Recommended Lawyer, Capital Markets (2023)
The Legal 500 Asia Pacific Highly Recommended Lawyer, Capital Markets (2022)
The Legal 500 Asia Pacific Highly Recommended Lawyer, Capital Markets (2021)

WORKING LANGUAGES
Chinese, English, Cantonese



李涛

香港、北京

+852 2820 5668
tao.li@hankunlaw.com

业务领域

- 资本市场
- 公司合规
- 兼并和收购

工作经历

李律师代表发行人及承销商参与香港公开及非公开的证券发行项目，也向中国和跨国机构就并购、重组及上市公司收购项目提供法律咨询。李律师也为在香港联交所上市的公司就合规性及公司治理等事宜提供法律咨询。

在加入汉坤之前，李律师自 2006 年至 2011 年在富而德律师事务所（Freshfields Bruckhaus Deringer LLP）北京办公室工作；自 2011 年至 2018 年 8 月在盛信律师事务所（Simpson Thacher & Bartlett）香港办公室工作。李律师为众多客户在香港上市项目中提供法律服务，也为跨国公司等大型私募基金在并购项目中提供法律服务，广泛涉及不同行业包括消费品、科技、互联网、医疗、能源、制造业、金融及房地产等。

教育背景

李律师于中国政法大学获得法学学士学位；之后分别于英国伦敦政治经济学院和美国芝加哥大学法学院获法学硕士学位。李律师也从美国康奈尔大学及清华大学五道口金融学院获工商管理硕士学位。

执业资格

香港律师执业资格
美国纽约州律师执业资格
中华人民共和国法律职业资格

荣誉与奖项

IFLR1000 知名资本市场律师（2023-2024）
The Legal 500 亚太地区高度推荐律师，资本市场（2023）
The Legal 500 亚太地区高度推荐律师，资本市场（2022）
The Legal 500 亚太地区高度推荐律师，资本市场（2021）

工作语言

中文、英文、粤语